



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-ZARQA EDUCATIONAL & INVESTMENT Date: 20-07-2026 10:09:50 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الزرقاء للتعليم والاستثمار التاريخ: 20-07-2026 10:09:50 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي
The Board of Directors of AL-ZARQA EDUCATIONAL & INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 04-08-2026 at microsoft teams to discuss the following matters:	يسر مجلس ادارة شركة الزرقاء للتعليم والاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2026-08-04 الساعة 11:00 في مايكروسفت تيمز وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
1. Add the following to Clause (2) of Article (4) of the Company's Objectives in the Company's Articles of Association and Bylaws, and assign them the following paragraph numbers: N. Purchasing and selling private real estate (681010) S. Renting residential apartments (681020) P. Renting vacant land (681030) P. Renting halls and offices equipped to support business (681041) P. Renting and managing privately owned shops and commercial complexes (681042) P. Managing and organizing sporting events (931101) P. Operating and renting sports facilities (931102) P. Sports club (931201)	1. إضافة ما يأتي إلى البند (2) من المادة رقم (4) غايات الشركة في عقد الشركة والنظام الأساسي وإعطائها رقم الفقرات التالية: ن. شراء وبيع العقارات الخاصة (681010) س. تأجير الشقق السكنية (681020) ع. تأجير الأراضي الفارغة (681030) ف. تأجير القاعات والمكاتب المجهزة لدعم الأعمال (681041) ص. تأجير وإدارة المحلات والمجمعات التجارية المملوكة ملكية خاصة (681042) ق. إدارة وتنظيم الأحداث الرياضية (931101) ر. تشغيل وتأجير المرافق الرياضية (931102) ش. نادي رياضي (931201)
Other:	آخر:
2. Approval of the appointment of Dr. Anas Muhammad Awad Al-Khalaileh as an independent member of the company's Board of Directors, effective 5/24/2026.	2. المصادقة على تعيين الدكتور أنس محمد عوض الخلايلة عضواً مستقلاً في مجلس إدارة الشركة اعتباراً من 2026/5/24 م.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wafaa Khalid Eid Abed	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wafaa Khalid Eid Abed